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Zápisnica z pracovného stretnutia Regionálnej rady  
VY SZFB s prezidentom SZFB a zástupcom SZFB s.r.o. 

 
Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 
Názov zasadajúceho orgánu Regionálna rada Východ  
Miesto konania: Košice, SSŠŠ Užhorodská 39 
Dátum konania:  23.03.2023 
Deň odoslania podkladov 22.02.2023 
Čas začiatku: 17:00 
Čas ukončenia: 19:40 

 
Členovia orgánu prítomní na pracovnom stretnutí 

1. Pavol Vrábeľ       – predseda RR VY SZFB  
2. Lukáš Vrábeľ      – člen RR VY SZFB a koordinátor regionálnych súťaží Východ 
3. Martin Batkovič   – člen RR VY SZFB 
Členovia orgánu neprítomní na pracovnom stretnutí 

Patrik Pelegrin 
Tomáš Juhás       
Hostia prítomní na pracovnom stretnutí 

Martin Kopejtko       – prezident SZFB 
Ľuboš Sarnovský    – za SZFB s.r.o. 
Lukáš Blaško          – predseda LK SZFB 

 
Program 

1. Otvorenie 
2. Priebeh sezóny 2022/23 (vyjadrenie RR) 
3. Predpisy 2023/24 (návrhy na úpravu od RR) 
4. Personálne obsadenie RR od sezóny 2023/24 (predbežný návrh prezidenta/výkonného 

viceprezidenta SZFB) 
5. Oceňovanie v regionálnych súťažiach 2023/24 (návrhy od RR na úpravu rozsahu a kvality 

ocenení podľa kategórií + medaily, diplomy, trofeje) 
6. Slovenský florbal - značka v novej kvalite (zástupca marketingovej spoločnosti SZFB s.r.o.) 
7. Rôzne 
8. Ukončenie 

 
Podklady k jednotlivým bodom programu pracovného stretnutia: 

 boli zaslané elektronicky k bodom - 

 boli predložené na zasadnutí k bodom 2, 3, 4, 5, 6 

 sú archivované na sekretariáte SZFB 

 

Číslo zápisnice RR VY SZFB/ Z-02-2022-2023 
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Bod č. 1 Otvorenie.  
Pracovné stretnutie otvoril prezident SZFB p. Martin Kopejtko, ktorý privítal všetkých prítomných 

a zároveň požiadal prítomných o súhlas, aby sa ako prvý prezentoval bod č. 6 programu, s čím vyjadrili 
prítomní súhlas. 

 
Bod č. 2 Slovenský florbal - značka v novej kvalite  

       Tento bod odprezentoval zástupca SZFB s.r.o. p- Ľuboš Sarnovský: „Stratégia pre obchod, 
marketing a PR 2023 – 2025“, ako propagovať a prezentovať a dostať do ešte väčšieho povedomia 
florbal . 

Okrem iného informoval o novom logu slovenského florbalu a o čoskorom spustení e-shopu.         
V tomto bode doplnil informácie aj prezident SZFB p. Martin Kopejtko, ktorý informoval 

o materiálnom technickom zabezpečení pre nové kluby ako napr. loptičky, znižovače bránok, 
nálepky, vyškolenie trénera.  
  

Bod č. 3 Priebeh sezóny 2022/23 (vyjadrenie RR) 

  
Uvedenú oblasť odprezentoval predseda RR Východ spolu s koordinátorom. Informovali o: 

- doterajšom priebehu regionálnych líg 
- počte aktívnych klubov 
- počte družstiev v súťažiach 
- počte vydaných rozhodnutí a v akej veci boli vydané 
- zrušením papierových ZOS a zavedením elektronických online zápisov sa celkovo ponížila aj 

chybovosť  
- nedostatkoch v ISF SZFB  

 
Kopejtko 

- všetky nedostatky týkajúce sa ISF zosumarizovať a poslať viceprezidentovi SZFB 
 
Batkovič 

- práca s ISF nie je náročná a aj napriek nedostatkom sa v ňom dá jednoducho naučiť pracovať  
- zaregistroval na turnajoch v nižších kategóriách, že sú zasielané SMS hlavnému organizátorovi, 

ktorý však nie je prítomný. Na to zareagoval predseda RR, ktorý o tejto skutočnosti bude 
informovať predsedu KRO SZFB, aby inštruoval rozhodcov, čo sa týka prítomnosti hlavného 
organizátora. Tieto nezrovnalosti majú byť zapísané v EZOS-e v časti poznámka 
a vyhodnocovať, prípadne to bude ďalej riešiť riadiaci orgán súťaže, prípadne niektorá 
z odborných komisií. 

 
Kopejtko 

- požiadal predsedu RR aby predniesol návrhy klubov 
 
Vrábeľ P. 

- ako jediný zaslal návrh p. Mišenda z FbC YA SNV a to na zmenu hracích časov od sezóny 
2023/2024: 
a) kategória starší žiaci – zápasy hrať na čistý čas (3x15min.) 
b) kategória dorastenci – zápasy hrať na čistý čas (3x20min), prípadne (3x18min) 
c) kategória juniori – zápasy hrať na čistý čas (3x20min.) 

Návrhy odôvodnil na základe viacročných skúseností pri týchto kategóriách, kedy je počas zápas 
hraného na "hrubý čas" loptička mimo hry pomerne dlhú dobu a pri vyrovnaných zápasoch vzniká veľké 
napätie a nervozita u hráčov, trénerov ako aj divákov, nakoľko je dĺžka "nehrania" a zároveň" 
plynutia času často ovplyvňovaná zdržiavaním zo strany tímu, ktorému to v danej situácii vyhovuje. 
Tento faktor je veľmi citeľný počas hry v presilovke resp. oslabení. 
Ďalším dôvodom je skracovanie samotnej hry počas zápasov (niekedy je to až 6 - 7 min. z celého 
zápasu), čo je výrazné zasahovanie do samotného priebehu zápasu a korektnosti jeho 
výsledku. Hráči sú tak ochudobňovaní o cenné sekundy a hru. 
Nezanedbateľným faktorom je aj to, že zápasy v uvedených kategóriách sa hrajú systémom doma-
vonku a pri každom výjazde a časovom faktore, ktorý je spojený so zápasom (cesta na zápas, zápas a 
cesta späť) je to do podľa nášho názoru do značnej miery neopodstatnené "krátenie" hry. 
Návrh podal z dôvodu skvalitnenia hry ako aj zvýšenia objektívnosti výsledkov a konfrontácie herných 
schopností súťažiacich tímov. 
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Batkovič 
- súhlasí so zavedením čistého času, aby sa predišlo k manipulácii, dal na zváženie aj možnosť, 

či by sa čistý čas nehral posledných 5, resp. 10 minút. 
 

Vrábeľ P. 
- vyjadril súhlas s návrhom p. Mišendu čo sa týka starších žiakov a dorastencov 
- správne však k tomu pripomenul prezident SZFB, že záverečný turnaj napr. v starších žiakoch 

sa od tejto sezóny navýšil na 3 postupujúcich z regiónov t.j. celkom 12 družstiev, čo znamená aj 
nahustený program na záverečných MSR, preto tam vidí priestor na hrubý čas. 

- u juniorov je čistý čas absolútne v poriadku, nakoľko z regiónov sa potom hrá kvalifikácia 
o postup do JEX, kde sa hrá na čistý čas 

- v celoslovenskej 1. lige dorastencov by sa malo hrať na čistý čas 
 
V každom prípade však bude tento návrh na zmeny hracích časov zaslaný na pripomienkovanie 
prezídiu a LK SZFB. 
 

 
Bod č. 4 Predpisy 2023/24 (návrhy na úpravu od RR) 

 
Uvedenú oblasť odprezentoval predseda RR Východ s tým, že má pripravené návrhy na zmeny 

v predpisoch a to: 
- Disciplinárny poriadok SZFB 
- Súťažný poriadok SZFB – napr. opakované prekladanie zápasov 
- Odvolací poriadok SZFB 
- Príkladný sadzobník poriadkových pokút (súťažná smernica) – napr. zmeny v dôsledku zrušenia 

papierových zápisov o stretnutí  
- Pokyn pre riadenie regionálnych súťaží (súťažná smernica)  

a) napr. povinnosť florbalových okuliarov od sezóny 2023/2024 nielen pre SP, ale už aj MZ (aj 
príslušné ženské kategórie) a ako doporučenie vo všetkých ostatných súťažiach – nielen 
regionálnych ale aj celoslovenských. 
b) v kategóriách, v ktorých sa nehrá na predĺženie a samostatné nájazdy používať dvojbodový  

            systém 
 

Všetky tieto návrhy budú zaslané prezidentovi a viceprezidentovi a príslušným komisiám. 
 

 
 

Bod č. 5 Personálne obsadenie RR od sezóny 2023/24 (predbežný návrh 
prezidenta/výkonného viceprezidenta SZFB) 

Kopejtko 
- informoval o možnej zmene štruktúry regionálnych rád a to o ponížení členov z doterajších 5  

na 3  
 
Batkovič 

- myslí si, že postačujú 3 členovia a to predseda, sekretár a zástupca komisie rozhodcov 
 
Vrábeľ P: 

- postačujúci počet členov 3, max. 4 
- v tejto súvislosti podotkol, že členom regionálnej rady je aj zástupca KRO, pričom vykonáva to 

isté v regióne aj v KRO – nominácie rozhodcov, preto má za to, že by bolo toto potrebné zvážiť 
 
Kopejtko 

- uvedená poznámka ohľadne rozhodcov bude závisieť aj od toho s akou víziou príde KRO 
 

Bod č. 6 Oceňovanie v regionálnych súťažiach 2023/24 (návrhy od RR na úpravu rozsahu  
a kvality ocenení podľa kategórií + medaily, diplomy, trofeje) 

Vrábeľ P. 
- informoval, že túto sezónu na základe informácii zo zväzu si Región Východ rieši oceňovanie  

vo vlastnej réžii, pričom objednávka už bola zadaná. 
- za účelom objektívneho vyhodnotenia najlepšieho brankára budú tak ako minulú sezónu 

požiadaní o zahlasovanie tréneri v kategórii starší žiaci, nakoľko zo štatistík zverejnených  
na webe sa zatiaľ vychádzať nedá  
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Vrábeľ L. 
- je potrebné určiť, aby sa vo všetkých regiónoch v regionálnych súťažiach oceňovalo rovnako t.j.: 

účastnícke medaile je treba ponechať, tie nie sú finančne nákladné aj keď v konečnom súčte ich 
bude veľa, 

- navrhuje do budúcnosti jednotný vzor pre diplomy  
- čo sa týka individuálnych ocenení, tak postačuje vyhodnocovať najlepšieho brankára  

a najproduktívnejšieho hráča 
 

Kopejtko 
- čo sa týka oceňovania do budúcnosti, tak táto téma bola preberaná aj na prezídiu, pričom je 

zámerom vyrobiť nový vizuál medailí pre všetky kategórie   
- taktiež informoval, že informačný systém, čo sa týka vedenia štatistík, bude vylepšený 

 
Bod č. 7 Rôzne 

Vrábeľ P. 
- k prezentácii p. Sarnovského uviedol, či by nebolo vhodné tieto informácie predostrieť všetkým 

klubom čím skôr. Predsa je to prezentované len na regionálnych radách a zástupcom klubov 
MEX a HEX, pričom registrovaných a aktívnych klubov je podstatne viac  

- podotkol, že logicky nebude vedieť klubom v regióne odprezentovať túto tému tak ako ju 
odprezentoval p. Sarnovský a nechcel by, aby niektoré informácie boli v dôsledku zlej 
interpretácie odprezentované nesprávne. 

 
Sarnovský 

- ocenil dobrú pripomienku a informoval, že kluby budú oboznámené na najbližšej konferencii 
SZFB 

 
Batkovič 

- informoval sa o novom logu, nakoľko zaregistroval rôzne reakcie po jeho zverejnení 
 
Blaško L. 

- opýtal sa, či nové logo slovenského florbalu je aj novým logom SZFB, na čo mu p. Sarnovský 
odpovedal, že nie 

 
Kopejtko 

- pri dodatočnom prihlasovaní (2. kolo) sa prihlásilo celkom 17 nových družstiev  v kategóriách 
17 družstiev, čo je veľmi pekné číslo a vidieť, že táto možnosť našla odozvu 

 
 
 

Bod č. 8 Ukončenie 
Následne prezident SZFB poďakoval všetkým prítomným za účasť a za konštruktívnu debatu a poprial 
veľa úspechov v ďalšom pokračovaní sezóny. 
 
 
 

Predseda RR VY SZFB – Pavol Vrábeľ 

 

Zapisovateľ – Lukáš Vrábeľ 
 

 


